



MASSEY COLLEGE & UNIVERSITY OF TORONTO

The William Southam Journalism Fellowships

Les Bourses d'études de Journalisme William Southam

Application Form
Formule de demande

Application deadline: March 1, 2017

Date limite pour les candidatures le 1er mars 2017

Please Print/ *SVP imprimer*

1. Contact information / coordonnées

Name in Full/*Nom au complet* (surname first) (*nom de famille et prénom*)

Home address/*adresse du domicile*

Telephone/ *téléphone*

Email/*courriel*

Business address/*Adresse professionnelle*

Telephone/ *téléphone*

Email/*courriel*

Date of Birth/*Date de naissance*

- 2. List in chronological order any secondary school, university or other educational institution you have attended.**
Veillez indiquer dans l'ordre chronologique écoles secondaires, universités ou autres établissements d'enseignement que vous avez fréquentés.

Institution/ <i>Etablissement</i>	Years attended/ <i>Années de fréquentation</i>	Diplomas or degrees received or expected / <i>Diplômes ou grades obtenus ou à recevoir</i>

3. What languages do you / *Quelles langues pouvez-vous*

a) read/*lire* _____

b) write/*écrire* _____

c) speak/*parler* _____

4. Current occupation and previous appointments with dates/ *Emploi actuel et emplois antérieurs (indiquez les dates)*

Organization Name <i>Compagnie ou organisme</i>	Name of immediate superior <i>Nom du supérieur hiérarchique</i>	Applicant's position <i>Fonction du candidat</i>	Annual salary <i>Salaire annuel</i>	Dates <i>Dates</i>

5. Describe briefly your past journalistic experience and your future plans. Explain why you wish to be considered for a Fellowship and what course(s) of study you feel will contribute most to your professional development. This should be typed on a separate sheet. Please also include a copy of your C.V. A few samples of your work may also be forwarded.

Décrivez brièvement votre expérience professionnelle et vos projets d'avenir. Expliquez pourquoi vous posez votre candidature à une bourse et indiquez le plan d'étude qui, à votre avis, serait le mieux adapté au développement de vos compétences professionnelles. SVP écrire à la machine sur une page différente, Veuillez également inclure une copie de votre C.V. Si vous le jugez utile, vous pouvez envoyer quelques échantillons de votre travail.

6. Give the names and addresses of three persons whom you are asking for letters of recommendation. Completed letters must be sent directly to the address in Section 7 below, not later than March 1, 2017, along with the supporting letter forms (see attached). The name of your immediate superior must be included.

Noms et adresses de trois personnes à qui vous demandez d'envoyer une lettre de recommandation. Pour ces lettres utiliser les formulaires ci-joints, qui doivent être envoyées avant le 1er mars, 2017, à l'adresse indiquée au No. 7. (Inclure le nom de votre supérieur hiérarchique.)

1. _____

2. _____

3. _____

7. Application forms must be completed and sent to the address shown below to arrive not later than March 1, 2017.

Remplir ces formulaires et les envoyer à l'adresse ci-dessous avant le 1er mars, 2017.

William Southam Journalism Fellowships
Attn: Emily Mockler
Massey College
4 Devonshire Place
Toronto, ON M5S 2E1
Or: emockler@masseycollege.ca

Signature of applicant / *Signature du candidat*

Date / *date*

Applicants agree to refrain from professional work, including writing or broadcasting, during the period of the Fellowship.

Les candidats s'engagent à ne se livrer à aucune activité professionnelle, y compris reportages écrits, radiodiffusés ou télévisés, pendant la période durant laquelle ils jouissent de la bourse.

Endorsement

(Optional; to be completed by the employer)
I am pleased to support the application of

Approbation

(Ceci est optionnel; à remplir par l'employeur)
Je suis heureux d'appuyer la candidature de

for a William Southam Journalism Fellowship.

qui fait une demande pour une des Bourses d'études de Journalisme William Southam.

(Name of organization) is prepared to grant him/her leave of absence without pay for an academic year (September to May) in the event that this application is successful.

(Nom de la compagnie ou de l'organisme) Si cette bourse lui est accordée, nous nous engageons à lui donner un congé sans salaire pour la durée d'une année universitaire (de septembre à mai).

Signed

Signature

Position

Titre ou position

Organization

Compagnie ou organisme

Date

date

MASSEY COLLEGE & UNIVERSITY OF TORONTO
The William Southam Journalism Fellowships

Supporting Letter

Instructions to Applicants:

Please send one of these sheets to each of the referees named in question 6 on your application form.

To be filled out by applicant

Name of Applicant

Address

Email

To be filled out by Referee:

The William Southam Journalism Fellowships Selection Committee relies to a considerable extent upon the assessments of referees. In addition to learning the length of time and the capacity in which you have known the applicant, the committee is particularly interested in having your frank appraisal of the applicant's ability to profit from the experience of an academic year spent at the University. Please send your completed confidential letter attached to this form directly to:

William Southam Journalism Fellowships

Attn: Emily Mockler

Massey College, 4 Devonshire Place

Toronto ON M5S 2E1

This letter is confidential and will not be disclosed to the applicant.

Name of referee

Title, Organization (if applicable)

Address

Date

Signature

Please attach supporting letter

MASSEY COLLEGE & UNIVERSITY OF TORONTO
Les Bourses d'études de Journalisme William Southam

Lettre de recommandation

Au candidat:

Demander à chacun des répondants indiqués à la question No. 6 de bien vouloir utiliser ce formulaire pour la lettre de recommandation.

A remplir par le candidat :

Nom du candidat

Adresse

Courriel

Au répondant:

Le choix du comité de sélection est déterminé en grande partie par les appréciations des répondants. Le comité désire savoir depuis combien de temps et à quel titre le répondant connaît le candidat et il désire surtout savoir dans quelle mesure le candidat pourra bénéficier d'une année à l'Université de Toronto. Veuillez envoyer directement cette lettre à l'adresse suivante:

William Southam Journalism Fellowships

Attn: Emily Mockler

Massey College, 4 Devonshire Place

Toronto ON M5S 2E1

Cette lettre est confidentielle et ne sera pas divulguée au candidat.

Nom du répondant

Titre ou poste

Adresse

Date

Signature

Veillez, SVP, joindre votre lettre à ce formulaire